

1822. Index to the Journals.

A copy of the Extracts of the Journals of this House to be sent to the Members of the House, and to the Justices of the Courts of King's Bench, not Members of the House, 91.

KING, George the Fourth. An Address presented to His Excellency, to pray that He will be pleased to adopt such course as He shall see fit to enable this House to obtain the honor of receiving His present Majesty's Portrait, together with that of His late Majesty, 52. His Excellency's answer, 56. See, Addresses to His Most Gracious Majesty The King, George the Fourth.

LANGUAGE used in debate, by a Member of this House, complained of by the Assembly, in a Message, 53. Legislative Council's answer, 57. See, Committees of the whole House; or, Messages from the Assembly.

LEGISLATIVE Council.

A Special Committee appointed to keep up a good understanding between them and the Assembly, 16.

—Attends upon His Excellency the Governor in Chief with addresses, 14, 42.

—Resolves into Committees—See, Committees of the whole House appointed, and, Bills.

LEGISLATURE, Provincial,—Proclamations for proroguing it, 5, 6, 7,—for convening it, 8—It is convened, 9. Prorogued, 93.

LIBRARY—The Speaker acquaints the House that the Clerk Assistant had procured the Books ordered last Session, 12.

The Catalogue of the Books of the Library to be printed, 16.

The Library to be open to the Officers of the Two Houses of the Legislature, 25.

Committee appointed to examine and report the state of the Library, and what other Books it may be necessary to procure, 16. Members added to the Committee, 47, 88—Report, 89—It is agreed to—An Address voted to His Excellency, to pray that He would be pleased to issue his Warrant in favor of the Clerk Assistant of the House, to cover the balance due to that Officer, 90. Members appointed to present the same, Ibid. Report of the Governor's answer, 91.

MASTERS in Chancery.

Their reports to the House, 62, 89.

MEMBERS of the House.

Present at the opening of the second Session of the Eleventh Provincial Parliament, 9.

Appear and take the Oath, 9, 35, 46.

—Absent, summoned to attend in their places, 24, 44. Their case to be considered on a future day, 36.

Leave granted them to attend Committees of the Assembly, 33, 80.

—Complaint made by the Assembly, by Message, against one of them, of certain words used in debate in the House, against the honor and loyalty of the Assembly, desiring that the same be laid to the charge of

Index des Journaux. 1822.

JOURNAUX du Conseil Législatif.

Nomination d'un Sous-Comité pour les examiner, 11.

Entrées sur ic eux, lues par ordre de la Chambre, 22.

Motion de les imprimer dans les deux langues avec un Index, 81. La considération en est renvoyée, Ibid. Elle est prise en considération, 82. Une Motion en amendement proposée et rejetée. La Motion principale est adoptée, 83.

Des Copies imprimées des Journaux doivent être envoyées aux Juges des Cours du Banc du Roi en cette Province qui ne sont pas Membres de la Chambre, 89.

Une Copie des Extraits des Journaux de cette Chambre sera envoyée aux Membres de la Chambre et aux Juges des Cours du Banc du Roi qui ne sont pas Membres de la Chambre, 91.

K—

L

LEGISLATURE Provinciale.

Proclamations pour la proroger, 5, 6, 7. Pour la réunir, 8. Elle est réunie, 9. Prorogée, 93.

LISTE Civile. Une Estimation d'icelle est mise devant la Chambre par Message du Gouverneur en Chef, 19. Voyez, Gouverneur en Chef, Messages de Sa part.

Il est mis devant la Chambre un Message du Gouverneur en Chef, pour informer le Conseil, que les Dépenses pour le soutien du Gouvernement Civil de Sa Majesté, et de l'Administration de la Justice, seront payées à l'avenir de certains fonds, et recommander au Conseil Législatif de concourir dans tout Bill qui accordera des subsides pour défrayer les Dépenses des différens Etablissements locaux, et d'autres objets de Charge Publique, lesquelles dépenses ne seront point payées, s'il n'est pas accordé de subsides à cet effet, 72.

M

MAITRES en Chancellerie.

Leur Rapports à la Chambre, 62, 89.

MEMBRES de la Chambre.

Présens à l'ouverture de la Deuxième Session du Onzième Parlement Provincial, 9.

Se présentent et sont reçus à la Prestation du Serment, 9, 35, 46.

—Absens sommés de se trouver à leurs places, 24, 44. Le cas des absens sera pris en considération un jour à venir, 36.

Permission leur est accordée d'assister aux Comités de l'Assemblée, 33, 80.

L'Assemblée se plaint, par un Message, d'un des Membres du Conseil sur certains mots dont il s'est servi dans des débats qui ont eu lieu en Chambre, contre l'honneur et la loyauté de l'Assemblée. Elle demande qu'ils soient portés à la charge du dit Membre, et que cette Chambre procède en justice sur la dite charge, et lui inflige un châtiment proportionné à l'offense, 53.